





**MIA资格考试: 开放注册!**  
**新考生报名截止日期为2022年4月22日**

**MIA Qualifying Examination:**  
**REGISTER NOW! New Candidate**  
**Registration Latest by 22 April 2022**



**What's New?**  
Issue No. 27/2022 | 10 February 2022



 MIA Qualifying Examination

**MIA QUALIFYING EXAMINATION - REGISTER NOW!**  
**New Candidate Registration Latest by 22 April 2022**



- Anyone intending to qualify for membership in the MIA as a Chartered Accountant must possess one of the Institute's recognised qualifications:
  - 1) Have passed any of the final examinations stipulated in Part 1 of the Accountants Act, 1967's First Schedule; or
  - 2) Be a member of one of the recognised bodies listed in Part II of the Accountants Act, 1967's First Schedule; or
  - 3) Eligibility for and successful completion of the Malaysian Institute of Accountants [Qualifying Examination \(QE\)](#).

**MIA QUALIFYING EXAMINATION - REGISTER NOW!**  
**New Candidate Registration Latest by 22 April 2022**



- A person shall only be eligible to sit for the MIA Qualifying Examination if he/ she possesses a qualification relating to accounting, business, or finance recognized by the Public Services Department or other qualifications approved by the MIA Council.
- This includes:
  - overseas graduates;
  - students who have graduated from twinning programs;
  - students who have graduated from 3+0 programs.
- The accounting content in the above qualifications must not be less than 60% of the total qualification that will be assessed by the MIA Examination Committee.

**MIA QUALIFYING EXAMINATION - REGISTER NOW!  
New Candidate Registration Latest by 22 April 2022**



- Interested persons should submit the Application Form for candidacy along with the processing and candidacy fees of RM 300.00/- to MIA for processing by the MIA Examination Committee.
- The candidacy application form is available at the MIA office or can be downloaded from the MIA website at [www.mia.org.my](http://www.mia.org.my) or <https://lnkd.in/e8YjYP2T>
- The Examination Committee will issue a Certificate of Candidacy to the successful candidate that will be valid for two years.
- MIA shall refund the RM 200.00 candidacy fee to those whose applications are rejected by the Examination Committee or withdrawn by the applicants.

**MIA QUALIFYING EXAMINATION - REGISTER NOW!  
New Candidate Registration Latest by 22 April 2022**



- Please be advised that registration for the MIA Qualifying Examination (MIA QE) as new candidates is currently available till 22 April 2022.
- To minimise face-to-face encounters, applicants are recommended to submit the application form, supporting documents, and fee via courier to the MIA Head Office.
- All applications received will be examined and placed for consideration at the MIA Examination Committee meeting in September 2022. Successful applicants will be eligible to sit for the September 2022 examination.
- If you have any questions, please contact [education@mia.org.my](mailto:education@mia.org.my) through email

**马来西亚会计师协会 (MIA) 资格考试: 现在开放注册!**  
**新考生报名截止日期为2022年4月22日**



- 任何想成为MIA特许会计师的人，首先都必须拥有该协会认可的以下的资格：
  - 1) 已通过1967年《会计师法令》第一附表第一部分规定的任何期末会考；或
  - 2) 1967年《会计师法令》第一附表第二部分中所列的认可机构的会员；或
  - 3) 有资格参加并成功完成马来西亚会计师协会的**资格考试 (QE)**。

02/14/22

What's New

7

**马来西亚会计师协会 (MIA) 资格考试: 现在开放注册!**  
**新考生报名截止日期为2022年4月22日**



- 只有当一个人拥有公共服务部门认可的与会计、商业或金融有关的资格或马来西亚会计师协会 (MIA) 理事会认可的其他资格时，他/她才有资格参加 MIA 的资格考试：
- 这包括：
  - 海外毕业生；
  - 双联课程的毕业生；
  - 3+0 课程的毕业生。
- 上述资格中，与会计、商业或金融有关的课程的会计内容不得低于MIA考试委员会所设定的评估资格的60%。

02/14/22

What's New

8

## 马来西亚会计师协会 (MIA) 资格考试: 现在开放注册! 新考生报名截止日期为2022年4月22日



- 有兴趣的人士应将候选资格申请表格 [Application Form for candidacy]，连同300令吉的处理费和候选资格费 [Candidacy Fee] 提交给MIA，由MIA 考试委员会处理。
- 候选资格申请表可在MIA 办公室领取，也可从MIA 网站 [www.mia.org.my](http://www.mia.org.my) 或 <https://lnkd.in/e8YjYP2T> 下载。
- 考试委员会将向成功通过审核的候选人颁发有效期为两年的候选资格证书 [Certificate of Candidacy]。
- 对于那些申请被考试委员会拒绝或被申请人撤回的申请者，MIA 将退还200令吉的候选资格费。

02/14/22

What's New

9

## 马来西亚会计师协会 (MIA) 资格考试: 现在开放注册! 新考生报名截止日期为2022年4月22日




- 请注意，MIA 新一批资格考试 (MIA QE) 的新考生报名截止日期为 2022 年 4 月 22 日
- 为了尽量减少接触，建议申请人通过快递将申请表格、证明文件和费用提交给 MIA。
- 所有收到的申请都将在2022年9月份的 MIA 考试委员会会议上进行审查和审议。成功的申请人将有资格参加2022年9月的考试。
- 如果您有任何问题，请通过电子邮件联系 [education@mia.org.my](mailto:education@mia.org.my)


02/14/22

What's New


10



## ➤ 免责声明 / Disclaimer



- 当你以我们的视频及刊物上的内容作为参考时，你需要：
  - ✓ 查询相关资料是否依然合时、准确和完整；和
  - ✓ 寻求本身独立的专业意见，因为各别案例所涉及的范围和层面皆不同。
- When you apply the content in our videos and publications as a reference, you need to:
  - ✓ check the information contained therein, whether it's up-to-date, accurate and complete, and
  - ✓ seek your independent professional advice because the scope and extent involved in each case are different.



11

# Your Trusted Accountants




## FEEL THE CCS & CO DIFFERENCE

CCS & Co provides clients with the specialized accounting support and services they need, allowing them to focus on their businesses and personal lives. We have been in the industry since 2004, and our team of professionals work diligently, in accordance with the highest professional standards.



Address:	38-1 Jalan Radin Anum, Bandar Baru Seri Petaling, 57000 Kuala Lumpur
Contact No	03 – 9058 8313
Email Address	<a href="mailto:info@ccs-co.com">info@ccs-co.com</a>



12

**For further consultation, please contact:**

**Chin Chee Seng**  
Partner  
+6012 365 4331  
cschin@ccs-co.com

**Wong Woei Teng**  
Audit Partner  
+6017 237 8233  
woeiteng@ccs-co.com

**Jared Low**  
Assurance Director  
+6018 763 4813  
jared@ccs-co.com

**CCS & Co**

© 2022 CCS. All rights reserved. Not for further distribution without the permission of CCS & Co. "CCS" refers to the network of member firms of CCS & Co. The information contained in the slides represents the views of CCS and does not constitute the provision of professional advice of any kind. The information contained in the slides is based on our interpretation of existing legislation as of the published date. While CCS makes reasonable efforts to provide information which we believe to be reliable, we make no representations or warranties that the information provided is complete, accurate, up to date, or non-misleading. The information provided herein should not be used as a substitute for consultation with professional advisers. Before making any decision or taking any action, you should consult a professional adviser who has been provided with all the pertinent facts relevant to your particular situation. No responsibility for loss occasioned to any person acting or refraining from action as a result of using the information in the slides can be accepted by CCS.